
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 7 november 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av vice ordförande Anton Eriksson.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Frånvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande från punkt 4.1

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Ella Rönnbäck och Karolina Landmark.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-10-31 godkändes.

2. Rapporter

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för boende vid representation i Göteborg
Vice utbildningsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 3 027,01 kr avseende boende till
utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig för representation i Göteborg.
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Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för resa till Göteborg för representation
Vice utbildningsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 5 356 kr avseende resa till
utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig för representation i Göteborg.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om beslut om företräde till JD-banketten
Styrelsen har fått in en JF åsikt från en medlem som skriver: "Jag har fått kännedom om att det har
tagits ett beslut om företräde för styrelseledamöter till JD-banketten och att det här beslutet inte
upptagits i något protokoll för att ni vill undvika kritik. Jag skulle vilja veta vad som var orsaken till
att ni har valt att göra så. Valde ni att inte ta med det i ett protokoll för att mörklägga det faktum att
detta beslut inte är förenligt med medlemsnyttan, utan endast är för egen vinning? Med tanke på det
låga förtroendet för styrelsen som visats i de senaste JF:s åsikt kan jag tycka att det borde ligga i
styrelsens intresse att vara transparenta, eller anser ni att protokollen endast till för sken skull där man
kan ta med och utlämna vad man vill? Vidare undrar jag vad JF:s motiv till det tagna beslutet varit."

Styrelsen tackar för åsikten. Efter förra veckans styrelsemöte hade styrelsen tillsammans med
projektansvariga för Juristens dag en diskussion gällande hur det ska fungera med företräde under
banketten till Juristens dag 2023, detta eftersom det varit ett väldigt högt intresse för banketten och
framförallt att arbetsgrupperna riskerat att inte få en plats på banketten. Till följd av detta genomförde
styrelsen en omröstning kring vad arbetsgrupperna och styrelsen skulle ha för företräde till banketten
och beslutade då att såväl styrelsen som arbetsgrupperna ska ha ett absolut företräde, det vill säga gå
före alla andra, se informationspunkten i detta protokoll. Anledningen till att beslutet inte fattades i
samband med förra styrelsemötet var för att det inte var på tal under mötet. Diskussionen uppstod
först efter mötet hade avslutats. Vi kunde tyvärr inte skjuta på beslutet till denna veckan då JD
behövde ett svar för det fortlöpande arbetet. Gällande motiveringen för beslutet, se informationspunkt
5.2 i detta protokoll.

Vidare vill vi framhäva att styrelsen inte vill och aldrig har velat undvika kritik. Vi uppskattar att våra
medlemmar har åsikter och vill hjälpa till att utveckla JF i rätt riktning. Detta är något vi önskar att
medlemmarna fortsätter att göra så vi tillsammans kan göra JF så bra som möjligt.

4.2. JF-åsikt om att JF-rummet öppnade sent i fredags
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som påpekar att JF-rummet öppnade sent under
fredagen. Medlemmen undrar vart föreningen är påväg och nämner även att det inte är första gången.

Styrelsen tackar för åsikten och ber om ursäkt. Vi ska göra vårt yttersta för att det inte ska ske igen.
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5. Informationspunkter

5.1. Information om de Factos tredje nummer
Chefredaktör för de Facto informerade om att årets tredje nummer av de Facto finns att läsa på JF:s
hemsida och kommer snart levereras hem till alla medlemmar. Jag vill även uppmuntra alla som är
intresserade att skriva i nästa de Facto! Hör av er på defacto@jf-umea.se.

5.2. Information från styrelsen om företräde till JD:s bankett.
Styrelsen vill informera om att det tagits ett beslut kring företräde för Juristens dag 2023. Beslutet
togs med fem mot tre med en frånvarande och en ledamot som lade ned sin röst. Beslutet utgör att
Projektansvariga, arbetsgrupperna och styrelsen ska ha absolut företräde till banketten. Grunden i att
vi fattade detta beslut gällande arbetsgrupperna är att vi anser att de som engagerat sig och lagt ner
mycket tid och energi för att Juristens dag 2023 ska kunna förverkligas, givetvis ska få vara med på
avslutningen av denna genom banketten.

Gällande styrelsens företräde har vi sett det som önskvärt att hela styrelsen ska ha chans att
representera Juridiska föreningen på Juristens dags bankett. Detta eftersom det är vår motsvarighet till
bal på vårt lärosäte där styrelsemedlemmar från Juridiska föreningen på övriga lärosäten i Sverige
närvarar. Vidare har styrelsen ingen möjlighet att engagera sig inom Juristens dags utskott då det är
utskott under styrelsen. Arbetsgrupperna för Juristens dag har det huvudsakliga ansvaret för att
Juristens dag kan äga rum, något som styrelsen inte hade klarat sig utan. Styrelsen är däremot
delaktiga i ekonomin och har det yttersta ansvaret för Juristens dag. Vi har inför detta beslut fört
diskussioner med resterande lärosäten som har Juristprogrammet i Sverige och där kommit fram till
att det är väldigt vanligt att styrelsen representeras på dessa tillställningar, såväl gentemot andra
lärosäten som medlemmar och övriga.

5.3. Information om gästföreläsning
Vice utbildningsansvarig informerade om att han tillsammans med två läkarforskare kommer att hålla
en gästföreläsning om imposter syndromet, psykisk hälsa och betygshets. Gästföreläsningen kommer
äga rum den 16e november 12:15-13:00 i Lindellhallen 2. Alla medlemmar är varmt välkomna att
närvara.

5.4. Information om EPP
Klubbmästaren informerade om att en EPP kommer att hållas fredagen den 17 november kl. 15:30 på
Rouge.
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6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Ella Rönnbäck Justerat, Karolina Landmark
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